
• KULTURNI DOM IVANA CANKAFMA

TEMELJI PROGRAMA
Kmaiu bomo v Ljubijani končali z gradnjo sodobno opremljenega objekta —

Kulturnega doma Ivana Cankarja. Objekt je pomemben za celotno kulturao
politično in delegatsko življenje v naši republiki in predstavlja nedvomno
prednostno naložbo, ki je predvsem za prihodnji kuNumj razvoj naše republike
neprecenlpvega pomena?

Marsikatero pikro besedo smo
sicer že izrekli nad premalo skrbno
pripravljeno finančho konstrukcijo,
ki se je v primerjavi s prvotno pred-
videno povečala skoraj za 100%. S
tem v zvezi smo tudi opozarjali, da bo
\ bodoče pri vseh investicijah po-
trebno zagotoviti investicijske pro-
jekte, opozorili smo na racionalno
obnašanje pri trošenju sredstev za
uvoženo opremo...

Toda s spremembo in dopolnitvijo
družbenega dogovora bodo zaradi.
velikega in širokega razumevanja
prepotrebne realizacije prioritetne

nacionalne naložbe na področju kul-
ture in družbenih dejavnosti odstra-
njena vprašanja gradnje in financi-
ranja Kulturnega doma Ivana Can-
karja.

Ta čas pa je tu zelo pomembna
javna razprava o temeljih programa
Kulturnega doma Ivana Cankarja! V
razpravo naj se vključijo vse te-
meljne samoupravne organizacije in
.skupnosti, družbenopolitične orga-
nizacije in društva ter seveda vse kul-
turne skupine! Razpravo je potrebno
povezati tudi z načrtovanjem pri-
hodnjega srednjeročnega kulturnega

razvoja!
Na 6. seji izvršnega odbora ZKO

Ljubljana Moste-Polje so se člani v
glavnem strinjali z vsebino temeljev
programa kdic. Pripombo pa so imeli
na »pozabljeno« dejavaostglasbenih
šol. Njim bi kazalo v primerni dvo-
rani KDIC nameniti možnost, da po-
kažejo, predstavijo svojo dejavnost
širšemu krogu poslušalcev, da spod-
budijo k delu nove talente.

Ob vsem tem, ko razpravljamo o
programu KDIC, pa se postavlja
vprašanje, o katerem žal zares pre-
malo poglobljeno razpravljamo: Kaj
je ' podobnim dokpmentom oz. na-
črtom za programiranje dejavnosti v
kultuTiem domu, domu občanov, ki
ga bomo zgradili v naši občini —
upajn.o, že prihodnje leto!?

Č.G.


